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Kontrolní výbor Zastupitelstva města Beroun 
 
 
 
 

Zápis č. 4/2019 

ze zasedání kontrolního výboru, konaného dne 10. 4. 2019 od 16:00  
v budově Městského úřadu Beroun, Husovo nám. 68, Beroun-Centrum 

 
 

Přítomni:  
 
Členové výboru: Ing. Petr Veselý, Zdeněk Bydžovský, Mgr. Michal Štorkán, Josef Pavlis 
 
Omluven: Ing. Martin Dolejší 
 
Zapisovatelka: Blanka Palivcová 
Ověřovatel: Zdeněk Bydžovský 
 
Program jednání: 
 
 1.  Zahájení 
 2. Dílčí zhodnocení kontroly společnosti ARRIVA  
 3. Formální kontrola plnění usnesení RM a ZM 
 4. Příprava zahájení kontroly AVE, s. r. o. 
 5. Příprava zahájení kontroly optimalizace evidence podnětu občanů 

 
 

Jednání 
 

K boru 1 – Zahájení 
 
Jednání výboru zahájil a dále řídil jeho předseda Ing. Petr Veselý. Ověřovatelem zápisu určil 
pana Zděňka Bydžovského. 
 
Dále navrhl program jednání, který byl schválen ve shora uvedeném znění. 
 
Usnesení:  Kontrolní výbor schvaluje program jednání. 
Hlasování:  4 pro – 0 proti – 0 zdržel se  
 
K bodu 2 – Dílčí zhodnocení kontroly společnosti ARRIVA 
 
Členové kontrolního výboru požadují mzdové podrobnosti ke zhodnocení v rámci kontroly. 
Pan Bydžovský zpracuje na základě obdržených mzdových listů tabulku do příštího zasedání 
kontrolního výboru. Přílohou zápisu je Žádost provozovatele MHD Příbram o navýšení 
příspěvku na jeden ujetý kilometr. Kontrolní výbor opětovně žádá pana místostarostu  
Ing. Michal Mišina, aby zajistil výroční zprávy společnosti ARRIVA za rok 2017 a 2018 a 
kontakt na pracovníka odboru dopravy Krajského úřadu STČ kraje. Dále doporučují 
zintenzivnit jednání o rozšíření Pražské integrované dopravy v oblasti autobusových spojů. 
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Usnesení:  Kontrolní výbor souhlasí se shora uvedenými požadavky 
Hlasování:  4 pro – 0 proti – 0 zdržel se  
 
 
K bodu 3 – Formální kontrola plnění usnesení RM ze dne 3. 4. 2019 
 
Členové kontrolního výboru berou na vědomí informaci o plnění usnesení RM zaslanou paní 
Pinkasovou ze dne 3. 4. 2019. Z dlouhodobě nesplněných usnesení trvá usnesení  
č. 72/2014, 65/2016, 66/2016. Dále trvá nesplněné usnesení č. 126/2018 a 127/2018 a jeden 
bezúplatný převod pozemku p. č. 1543/57 v k. ú. Beroun, který nemá číslo. Pan Bydžovský 
vznese dotaz u paní Pinkasové na systém číslování usnesení. Závěrem konstatují, že 
neshledali formální závady.  
 
Usnesení: Kontrolní výbor bere na vědomí. 
Hlasování: 4 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 4 – Příprava zahájení kontroly AVE, s. r. o. 
 
U tohoto bodu programu se pan Pavlis zdržuje hlasování a nebude ani v pracovní skupině 
z důvodu střetu zájmu. Ing. Petr Veselý zajistí pověření ke kontrole a domluví na příští 
zasedání kontrolního výboru účast Ing. Martina Veselého, dále bude pozván Ing. Ureš 
z odboru majetku a investic.  
 
Usnesení: Členové kontrolního výboru souhlasí s přípravou zahájení kontroly  
  AVE, s. r. o. 
Hlasování: 3 pro – 0 proti – 1 zdržel se 
 
 
 

K bodu 5 – Příprava zahájení kontroly optimalizace evidence podnětu občanů 
 
Členové kontrolního výboru vznášejí dotaz na Ing. Slivkovou, zda se v souvislosti s inovací 
počítačové techniky počítá s podněty občanů v souvislosti se zavedením jejich požadavků do 
jednotného systému. 
 
Usnesení: Členové kontrolního výboru souhlasí se vznesením dotazu 
Hlasování: 4 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
Příští zasedání kontrolního výboru bude pravděpodobně 15. nebo 22. 5. 2019 (kontrola  
AVE, s. r. o.) 
 
 
 
V 17:00 odešel ze zasedání pan Josef Pavlis. 
 
Jednání bylo ukončeno v 17:15. 
 
  
Zapsala: Blanka Palivcová 
 
Ověřil: Zdeněk Bydžovský 
 
Předseda výboru: Ing. Petr Veselý 


